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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

»Működött-e E osztály Kerepesen?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani H:ller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumot vezető miniszterhez. A
kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!
A sajtóban napvilágot látott hírek szerint vizsgálat indult abban a témában, hogy valóban
létrehoztak-e egy virtuális E osztályt cigány gyerekek számára a kerepesi Széchenyi Istvá n
Általános Iskolában . A vizsgálatnak kell azt is kiderítenie, igaz-e, hogy ezek a cigány tanulók csak
heti két napot jártak iskolába.

Ezúton kérem Miniszter urat, a vizsgálat lezajlását követően, szíveskedjen részletes tájékoztatás t
adni annak eredményeiről.

Kérdezem Miniszter Urat:

1. Milyen eredményekkel zárult az Oktatási Hivatalnak a kerepesi Széchenyi István Általáno s
Iskolában végzett vizsgálata?

2. Valóban létrehoztak-e egy virtuális E osztályt cigány gyerekek számára, akik csak hetent e
két alkalommal látogatták a kerepesi általános iskolát ?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Budapest, 2008 . január 31 .
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